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Onderwerp: Toezeggingen statenvragen gedaan in de vergadering van de Staten-
commissie Cultuur en Economie

Geachte voorzitter/leden,

ln diverse vergaderingen van de Statencommissie Cultuur en Economie 2011 hebben
de heer Munniksma, de heer Van der Tuuk, mevrouw Vlietstra en mevrouw Haarsma
toezeggingen gedaan. Met deze brief reageren wij op een aantal van deze toezeggin-
gen.

Toezeqqino 1 d.d. 16 februari2011
Gedeputeerde Munniksma zegt toe met een notitie te komen waarin wordt aangege-
ven hoe de deregulering in de monumentenzorg uitpakt voor zaken die de provincie

van belang acht in het kader van de provinciale monumentenlijst (PVDA).

Reactie 1

Drents Plateau heeft het benodigde tussenproduct later dan gepland opgele-
verd. De notitie zal nu in het eerste kwaftaal van 2012 worden geleverd in
plaats van in het vierde kwartaal van 2011.

Toezeooino 2 .d. 13 iuli 2011

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe het idee van een Drentse zorgacademie te zul-
len agenderen binnen de Regiegroep Kennis & Arbeidsmarkt en bij de zorginstellingen
(GL).

Reactie 2
Tijdens het ambtelijk overleg van de Adviesgroep Kennis & Arbeidsmarkt op
29 november 2011 zal het idee van een Drentse zorgacademie worden ge-

agendeerd en behandeld, waarna een bes/lsslng wordt genomen over de
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datum waarop het idee wordt geagendeerd binnen de Regiegroep Kennis &
Arbeid.

Toezeqqinq 3 d.d. 28 seole¡nler20'Ll
Gedeputeerde Munniksm a zegt toe met een notitie te komen waarin gedeputeerde

staten aangeven hoe zij, in het kader van de ASV en de gemaakte afspraken op het
terrein van verzakelijking, om willen gaan met de instellingen die de van hen veruvach-

te diensten niet kunnen leveren.

Reactie 3
Wij subsidiëren nu al op een zakelijke manier. Bij de afrekening van subsrdies
kennen wij nu ook al de mogelijkheid om de subsidie indien nodig lager vast te
stellen. Bij onze besluitvorming over de nieuwe Algemene subsidieverorde-
ning hebben wfi afgesproken ons sanctiebeleid nader uit te werken. Dit doen
wfl in de eersfe helft van 2012.

Toezeqqinq 4 d.d. 7 april 2010
Gedeputeerde Vlietstra zegt toe dat de onderzoeksvragen voor het volgende klant-
tevredenheidsonderzoek RTV-Drenthe van tevoren met de commissie zullen worden
afgestemd (WD).

Reactie 4
Tijdens de Statencommissie CW op 20 oktober 2010 heeft gedeputeerde

Vlietstra aangegeven dat het volgende onderzoek eind 2011 zal plaatsvinden.

Tijdens de Statencommisie CE op 28 september 2011 heeft gedeputeerde

Kip aangegeven dat zij zal uitzoeken wanneer de commissie kan verwachten

dat de afstemming van deze onderzoeksvragen zal plaatsvinden.

Afstem mi ng van de ond erzoe ksvragen van het kl anttevrede nhe id sonderzoek
zou worcien gedaan door het provinciale OCWZ. Deze taakis desúþs nief
meer opgenomen in het onderzoeksprogramma 2011. Per 1 september 2011
is het OCIIVZ opgeheven en worden er geen onderzoeken meer uitgevoerd.

Het klanttevredenheidsonderzoek is geen wettelijke taak van de provincie. Wij
stellen voor deze toezegging niet meer uit te voeren en RTV Drenthe te wijzen
op het regelmatig houden van klanttevredenheidsonderzoeken en dit te ver-
ankeren in het Programma van Eisen.

Toezeooino 5 d.d. l9 ianuari2}ll
Gedeputeerde Haarsma zegt toe de commissieleden de Effectrapportage van het
resultaatgericht werken en het Uitvoeringsprogramma Jeugdzorg toe te zenden, wan-
neer deze zijn afgerond (VVD).
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Reaatie 5
Op woensdag 11 januari2012 zaltijdens de Statencommisie Cultuur en
Economie een uiþebreide voorlichtingsbijeenkomst aan de staten worden
gegeven waarin het Uitvoeringsprogramma Jeugdzorg 2012 en de Effect-
rapportage van het resultaatgericht werken zullen worden behandeld.

gedeputeerde staten van Drenthe,

coll


